
zainteresované strany. Pňedseda vymal obě strany k pokud možto větší toleranci a pož'ádal všechny přítomné o
případné návrhy řešení. Následně proběhla živá diskuze, kdy se k problematice sousedského spolužiť vyjádřili i
ostatní nájemníci. Výsledkem je tento návrh. Pokud panl ŠimiCtová poLádá dopředq u§tně či písemnou formou do
poštovní schránlry, paní Dudíkovou (nájennkyně pana Pivovarčíka) o denní klid z důvodu poťeby spánku po noční
směně, pak se pani Dudiková vynasnažl naplánovat návštěvu vnoučat na jiný termín nebo dle povětrnostrrích
por|mínek alespoň s děmi vyrazí ven.

7. Návrhyadiskuze

V diskuzi byl předneseu náwh na pořízení kamerového systému z důvodu další Mdeže ve sklepních prostorách.
Předseda druáWa byl pověřen prověřením legislativní stránky věci a v případě pávní průchodnosti zajišénírn tohoto
systému z pohledy kamer na vstupní vchodové dveře do domr1 pohledy kamer do sklepních chodeb a instalací kamer
do půdních prostor...tedy dejmě systém s ó kamerami. V případě realizace bylo taktéž všemi hlasy schváleno pořízení
pohybových senzorů do společných prostor k ovládání osvětlení.
Dále byl diskutován problém provádění hlavniho liklidu i jednotlivých pater. Není možné, aby někteří stále ignorovali
prováděni úklidu...toto je možné považovat za porušení stanov. Bude prověřeira možnost zajištění úklidové služby. Do
této doby všakje povinnostl každého nájemnika úklid provádět!!!
Dále byli nájemníci požÁdátú, aby své pytle z odpadkových košů nenechávali za dveřmi, kde pak páchnou na celý
dům.

8. Z6věr

Předseda poděkoval nájemníkům za rlčast a schůze b/1"""}aJl 4 Dvrruz,v "r,1tza",Ja.

Zpracovaldne 1.5.20ló RomanMacke 
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Schválil:

Schválil:

Přílohy:

- prezenční listina
- Stížnost pana Šimíčka


